

致： 香港演藝學院 學生招募拓展處 香港灣仔告士打道一號 教學樓一樓 A108 室  
傳真： 2584-8948  
電郵： tammykong@hkapa.edu / srce@hkapa.edu

### 外展活動《演藝之旅》2019-20 活動報名表

本校欲安排老師統籌學生出席有關活動。

請清楚填寫以下各欄

學校名稱：(中) \_\_\_\_\_

學校名稱：(英) \_\_\_\_\_

學校地址： \_\_\_\_\_

負責老師姓名： \_\_\_\_\_ 學校電話： \_\_\_\_\_ 傳真： \_\_\_\_\_

\*手提電話： \_\_\_\_\_ \*電郵： \_\_\_\_\_

(\*必須填寫以作報名確認及日後聯絡)

#### 有興趣參加的活動

甲：於演藝學院舉行的活動

活動名稱	日期	時間	參與學生人數	級別

乙：到校活動

如 貴校選擇以下活動，請提供可行的活動日期及時間。

活動名稱	日期首選	日期次選 1	日期次選 2	時間	參與學生人數	級別
〈戲劇進行中〉 到校戲劇工作坊						
〈歌劇速遞〉 學校巡迴演出				3 pm-5pm		

1. 〈戲劇進行中〉到校戲劇工作坊：共 1.5 小時，需於 11 月 1-22 日期間舉行，請填寫首選及次選的日期及時間。
2. 〈歌劇速遞〉學校巡迴演出：可於 11 月 27 / 28 / 29 日 3pm -5pm 舉行，請填寫首選及次選日期。

負責老師簽署： \_\_\_\_\_

姓名： \_\_\_\_\_

職位： \_\_\_\_\_

日期： \_\_\_\_\_

學校蓋章
------

為配合《個人資料(私隱)條例》的修訂條文，請注意本處配合條文之安排

為與您保持聯繫及使大家能獲得演藝的最新消息，本處將透過及使用 閣下存於本處資料庫的通訊資料（包括姓名、電話、傳真號碼、電郵、郵寄地址及工作資料等）及其他相關資料，繼續與您聯絡。倘若您不同意演藝使用 閣下的個人資料作上述用途，請連同個人資料，以電郵 [srce@hkapa.edu](mailto:srce@hkapa.edu) / 傳真：2584-8948 或書面郵寄至香港灣仔告士打道一號香港演藝學院學生招募拓展處通知本處。如有查詢，請與本中心聯絡（電話：2584 -8950）。

To: Student Recruitment and Community Engagement Office  
Room A108, 1/F, Academy Block, The Hong Kong Academy for Performing Arts, 1 Gloucester Road, Wanchai  
Fax: **2584-8948**  
Email: [tammykong@hkapa.edu](mailto:tammykong@hkapa.edu) / [srce@hkapa.edu](mailto:srce@hkapa.edu)

**School Outreach Activities Creative Journey 2019-20 Application form**

We would like to co-ordinate students to participate in the activities below.

**Please fill in the blanks (\*Required Field)**

School name (Chinese): \_\_\_\_\_

School name (English): \_\_\_\_\_

School address: \_\_\_\_\_

Teacher name: \_\_\_\_\_ School Phone no.: \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_

\*Mobile Phone no.: \_\_\_\_\_ \*Email: \_\_\_\_\_

*(Correspondence will be conducted mainly via mobile phone or email)*

**Please fill in activities which you wish to enroll**

**A. Activities which take place at HKAPA**

Name of Activity	Date	Time	No. of students	Form

**B. Activities which take place at your school**

If you wish to enroll the following activities, please provide available dates /time of your school

Name of Activity	1 <sup>st</sup> Choice of Date	2 <sup>nd</sup> Choice of Date	3 <sup>rd</sup> Choice of Date	Time	No. of students	Form
<i>Discovering the Dramatic Space</i> Drama Workshop						
<i>Opera Scenes</i> School Tour				3pm-5pm		

1. ***Discovering the Dramatic Space Drama Workshop***: lasts for 1.5 hours and conducted in Cantonese. This shall be completed on any date in between 1 Nov to 22 Nov. Please provide at least two time slots.
2. ***Opera Scenes School Tour***: 3 time slots (27 / 28 / 29 Nov 3pm-5pm) are available. Please fill in your choices.

Signature of Teacher: \_\_\_\_\_

Name: \_\_\_\_\_

Position: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

<b>School Chop</b>
--------------------

Updates on the use of Personal Data

To keep members and friends of The Hong Kong Academy for Performing Arts updated on the latest news of the Academy, we will continue to send you our news through various communication channels with the use of your personal data recorded in the database of the Student Recruitment and Community Engagement Office. Such personal data include your email address, correspondence address, school information and address, telephone number, fax number and other related information which may be used for the said purpose. If you no longer wish to receive our news, please send us your request via email to [srce@hkapa.edu](mailto:srce@hkapa.edu), by fax (2584-8948) or by post to the Student Recruitment and Community Engagement Office. For enquiry, please contact us at 2584-8950 or email [srce@hkapa.edu](mailto:srce@hkapa.edu).